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Protokół 

z II Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 12 grudnia 2014 r. 

 

Posiedzenie II Sesji rozpoczął o godz. 11
00 

 Przewodniczący Rady Wojciech Berent 

wypowiadając słowa: „Otwieram II Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości, radnych, sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 15 radnych, w związku z czym 

Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził prawomocność obrad (lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki odczytał porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji stałych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych komisji Rady Gminy 

Sadlinki. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały Nr XV/110/2012 

Rady Gminy Sadlinki z dnia 31 października 2012 r. w sprawie obniżenia ceny skupu 

żyta dla celów podatku rolnego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej stanowiącej mienie komunalne na 

okres 3 lat. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Okrągła Łąka stanowiącej własność Gminy Sadlinki na 

nieruchomość gruntową położoną w miejscowości Okrągła Łąka stanowiącą własność 

prywatną. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

położonych w miejscowości Sadlinki stanowiących własność Gminy Sadlinki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Sadlinki 

nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Sadlinki. 

10. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

Ad. 2. 

J. Piskor – radny – poprosił redaktora, który przybył na sesję aby pozostał do wolnych 

wniosków. 
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B. Wiącek – radny – stwierdził, że uważa, że sesje powinny być filmowane i pozostawiane 

w archiwum. 

M. Zdankiewicz – radny – dodał, że nie trzeba będzie pisać protokołu z sesji. 

B. Wiącek – radny – odpowiedział, że protokół swoją drogą. Zaproponował, żeby stworzyć 

bazę przedsiębiorców, co wpłynie na jakość i na cenę oraz system informowania                      

o przetargach przedsiębiorców np. SMS. 

Ad. 3.   

W. Berent – Przewodniczący Rady – poinformował, że § 12 ust. 2 Statutu gminy mówi, że 

radny jest obowiązany być członkiem co najmniej jednej komisji stałej i nie więcej niż trzech 

komisji stałych. Następnie ogłosił krótką przerwę aby radni mogli wpisać się do 

poszczególnych komisji. 

Do komisji Budżetowo – Organizacyjnej nie wpisał się nikt z radnych, w związku z czym 

postanowiono, że komisja Budżetowo – Organizacyjna nie będzie utworzona. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr II/3/2014 w sprawie powołania komisji stałych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15-tu radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 4. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – odczytał składy osobowe komisji Rady Gminy 

Sadlinki. 

Przewodniczącym Komisji Rozwoju Rolnictwa i Gospodarki Żywnościowej został radny 

Jarosław Gutmański, członkami Anna Gędłek i Mirosław Tadejewski. 

Przewodniczącym Komisji Ochrony Środowiska, Ładu i Porządku Publicznego został Radny 

Mirosław Zdankiewicz, członkami Jan Piskor, Andrzej Leśkiewicz, Mirosław Tumiłowicz, 

Magdalena Majsak, Anna Michalska, Wiesław Beeg, Grzegorz Kopecki, Bartosz Wiącek. 

Przewodniczącym Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rzemiosła, Usług, Handlu i 

Przeciwdziałania Bezrobociu został radny Wojciech Wierciński, członkami Jarosław 

Gutmański, Lucyna Ramza – Dudek, Wojciech Berent. 

Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych została 

radna Anna Gędłek, członkami natomiast Mirosław Zdankiewicz, Jan Piskor, Andrzej 

Leskiewicz, Mirosław Tumiłowicz, Magdalena Majsak, Anna Michalska, Wiesław Beeg, 

Wojciech Wierciński, Mirosław Tadejewski, Grzegorz Kopecki, Lucyna Ramza – Dudek, 

Bartosz Wiącek. 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została radna Magdalena Majsak, członkami Mirosław 

Zdankiewicz, Jan Piskor, Andrzej Leśkiewicz, Mirosław Tumiłowicz, Anna Michalska, Anna 
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Gędłek, Wojciech Wierciński, Wiesław Beeg, Jarosław Gutmański, Mirosław Tadejewski, 

Grzegorz Kopecki. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – odczytał Uchwałę Nr II/4/2014 w sprawie powołania 

składów osobowych komisji Rady Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15-tu radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 5. 

G. Podgórska – Skarbnik Gminy – omówiła  uchwałę w sprawie  utraty mocy 

obowiązującej uchwały Nr XV/110/2012 Rady Gminy Sadlinki z dnia 31 października 2012 r. 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego. 

E. Krajewska – Wójt – dodała -  mieliśmy najniższą stawkę, podatki były bardzo niskie. Na 

2015 rok nie było zasadnym podwyższenie podatków. 

B. Wiącek -  radny – odczytał Uchwałę Nr II/5/2014 w sprawie utraty mocy obowiązującej 

uchwały Nr XV/110/2012 Rady Gminy Sadlinki z dnia 31 października 2012 r;. w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13-tu radnych,  2 radnych wstrzymało się od głosu             

w związku z czym uchwała została przyjęta. 

Ad. 6. 

E. Krajewska – Wójt – omówiła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w 

drodze kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej stanowiącej mienie 

komunalne na okres 3 lat. 

L. Ramza – Dudek – radna – czy jest to gdzieś zapisane w zarządzeniu? 

E. Krajewska – Wójt – tak, jest zapisane. 

B. Wiącek -  radny – odczytał Uchwałę Nr II/6/2014 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie w drodze kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej mienie komunalne na okres 3 lat. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15-tu radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 7.  

E. Krajewska – Wójt – omówiła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Okrągła Łąka stanowiącej własność 

Gminy Sadlinki na nieruchomość gruntową położoną w miejscowości Okrągła Łąka 

stanowiącą własność prywatną. 

Pani Kopecka chce się zamienić gruntem z gminą. 
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L. Ramza – Dudek – radna – sprawdziłam w sądzie i uważam, że nie jest to zasadne, gmina 

nie ma tu interesu, w księdze jest obciążenie. 

E. Krajewska – Wójt – powiedziała, proszę mi wierzyć, że nie ponosimy kosztów, mamy 

świadomość, że nie możemy ponieść żadnych strat. Tam będzie działalność gospodarcza. Na 

etapie podziału ulega wykreśleniu to obciążenie. 

A. Michalska – radna -  dodała – księgi wieczyste są bez obciążenia, są spłacone i jest 

wykreślenie. 

L. Ramza – Dudek – radna – nie spotkałam się z tym, że na  etapie podziału tak jest. 

J. Piskor – radny – sesja to nie korepetycje, proszę się przygotować na sesję a nie 

przepytywać. 

W. Berent – Przewodniczący Rady –  nie było komisji przed sesją stąd te pytania. 

B. Wiącek -  radny – odczytał Uchwałę Nr II/7/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Okrągła Łąka stanowiącej własność 

Gminy Sadlinki na nieruchomość gruntową położoną w miejscowości Okrągła Łąka 

stanowiącą własność prywatną. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14-tu radnych,  1 radny wstrzymał się od głosu                   

w związku z czym uchwała została przyjęta. 

Ad. 8. 

E. Krajewska – Wójt – omówiła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Sadlinki stanowiących własność 

Gminy Sadlinki. 

L. Ramza – Dudek – radna –  zadała pytanie czy w drodze przetargu, czy bez przetargu         

i  poprosiła o możliwość wglądu do mapy. 

E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała, że w przetargu i udostępniła mapę. 

B. Wiącek -  radny – odczytał Uchwałę Nr II/8/2014 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Sadlinki stanowiących własność 

Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13-tu radnych,  2 radnych wstrzymało się od głosu             

w związku z czym uchwała została przyjęta. 

Ad. 9.  

E. Krajewska – Wójt – omówiła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Gminy Sadlinki nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Sadlinki. 

G. Kopecki – radny -  a jeśli właściciel zażąda np. 500 zł za m
2 

 to co wtedy co zrobimy? 
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E. Krajewska – Wójt – odpowiedziała, że będzie to wyceniał rzeczoznawca, rozmowy były 

takie, że te osoby zgadzają się na takie kwoty. U nas nie było dotychczas takich sytuacji, że 

żądano innych cen niż wycenił rzeczoznawca. Jeżeli się nie dogadają, to zgody nie będzie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15-tu radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 10. 

Za przyjęciem protokołu z obrad I Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 11.  

 E. Krajewska – Wójt – wyjaśniła, że jeżeli chodzi o nagrywanie, to jestem za, podczas 

kampanii różne rzeczy mówiono, dlatego chciałabym aby nagrywać. Natomiast, jeżeli chodzi 

o filmowanie sesji, to uważam, że nie musimy być pierwsi, szkoda pieniędzy. 

Istnieje  od dawna program CEIDG, każdy ma prawo wejść na tę stronę i sprawdzić jaki typ 

działalności ktoś prowadzi. Przetargi muszą być ogłaszane i nie możemy dzwonić do 

przedsiębiorców. Wykonawcami mogą być przedsiębiorcy z całej Polski. Kontrole nie 

zarzuciły nam żadnych uchybień. Nie można przedsiębiorców informować wybiórczo. 

Wszystkie informacje są na stronie BIP. 

B. Wiącek -  radny – moja sugestia jest taka, żeby informować naszych przedsiębiorców. 

M. Majsak – radna -  dodała, jeśli przedsiębiorca nie będzie śledzić, to się nie utrzyma. 

E. Krajewska – Wójt –  nie jest tak, że szukamy innych. 

M. Tumiłowicz – radny – czy byłaby taka możliwość aby zmienić godziny otwarcia PSzoku, 

propozycja od 8
00

 do 12
00

 w soboty. 

A. Michalska – radna -  proszę o odpowiedź, jak jest z zalaną drogą Okrągła Łąka w stronę 

Bronisławowa? 

E. Krajewska – Wójt –  odpowiedziała -  Pan Tynda czeka na budżet, chcemy to robić. 

G. Kopecki – radny – w Karpinach proszę o znak – Bronisławowo i ilość kilometrów. Pan 

Strzelczyk wywoził urobek w kierunku wysypiska, poprawił ale nie jest to do końca zrobione. 

Nie ma wiat, gdzie dzieci wsiadają do szkoły koło Rajcy i koło Osińskich. Oświetlenie na 

betonówce, chociaż  poproszę o 3 lampy 

E. Krajewska – Wójt –  odpowiedziała, w tym roku już nie ma możliwości, może z nowego 

budżetu. Jeśli chodzi o lampy, w budżecie nie ma pieniędzy na  nowe oświetlenie. 

Dokumentacja jest droga. Jest jeszcze wiele takich miejsc. Nie wiem jaką hierarchię przyjąć, 

co jest ważniejsze. Wszyscy uważają, że ich sprawy są najważniejsze. 
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G. Kopecki – radny – jeśli chodzi o drogę wojewódzką przez Bronisławowo, czy są jakieś 

plany? 

E. Krajewska – Wójt –  nie ma planów. Pan Marszałek bardziej skupia się na drodze 

Kwidzyn – Gardeja a my będziemy małymi kroczkami zabiegać. Wiemy, że droga jest w 

bardzo złym stanie. Zaczęto coś myśleć o drodze przez Rozpędziny.  

G. Kopecki – radny –  bardzo ważny jest chociaż kawałek w Bronisławowie. 

E. Krajewska – Wójt –  rozumiem, bezpieczeństwo ponad wszystko. 

G. Kopecki – radny –  czy koło Pani Kowalskiej będzie mógł jeździć BUS? 

E. Krajewska – Wójt –  jeśli maiłabym tak robić, to zwiększyłoby znacznie koszty. Są 

przystanki, tak funkcjonuje to od lat. Nie możemy tak robić bo wszyscy by chcieli a nie 

zadowolimy wszystkich. 

M. Tadejewski – radny – jadąc na sesję zauważyłem, że frezowano asfalt jak się skręca na 

Olszanicę. 

E. Krajewska – Wójt –  tak, ten łuk miał być robiony. 

M. Tumiłowicz – radny –  to jest robione sposobem gospodarczym 10 – 15 m. 

J. Piskor – radny -  kto to jest Ryszard Bartosiak? 

R. Bartosiak – redaktor Kuriera Kwidzyńskiego -  ja artykuł o stanie wojennym pisałem 

korzystając z publikacji, w których pojawiły się informacje o napisach na kominie Celulozy. 

Komendant policji zlecił Naczelnikowi Sadlinek  zamazanie napisu. 

J. Piskor – radny -  to chodzi nie o Celulozę a o Cegielnię w Sadlinkach. Trzeba to 

sprostować. 

R. Bartosiak – redaktor Kuriera Kwidzyńskiego -  jest to napisane na podstawie publikacji 

IPN. 

J. Gutmański – radny -  czy byłaby możliwość przywrócenia przystanku koło piekarni? 

E. Krajewska – Wójt –  zarząd dróg nie wyraził zgody na przystanek po tej stronie. 

Prosiliśmy Pana Tyndę o zainterweniowanie w sprawie przystanku. 

J. Gutmański – radny -  czy panowie, którzy opracowywali przystanki brali pod uwagę pasy 

niezbędne na jezdni? 

E. Krajewska – Wójt –  na pewno będą. 

J. Gutmański – radny -  barierki na moście kolejowym uszkodzone, jeżeli chodzi o jezdnię 

w kierunku Olszanicy, jakaś plaga. 

E. Krajewska – Wójt –  to jest zgłoszone. 
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B. Wiącek – radny – założyłem profil na portalu społecznościowym i czekam na informacje 

od mieszkańców. Prosiłbym o zabezpieczenie mostku przy ul: Grudziądzkiej. 

E. Krajewska – Wójt –  napiszemy o zabezpieczenie tej części. Porównując wykonanie 

barierek jest bardzo bezpiecznie. 

B. Wiącek – radny – chodzi mi również o chodniki, na których Pan Kłos stawia autobusy. 

E. Krajewska – Wójt –  Pan Kłos chce przenieść bazę i nosi się z zamiarem przeniesienia 

taboru. 

J. Piskor – radny -  jeżeli P. Kłos wyprowadzi się z autobusami, to nie zatrzyma się na ul: 

Lipowej. Trzeba wziąć pod uwagę fakt, że dużo ludzi jedzie do pracy i tam wsiada. 

G. Kopecki – radny – przecież nikt nie wyprowadza Pana Kłosa. 

M. Zdankiewicz – radny -  rozmawialiśmy w poprzedniej kadencji z P. Kłosem, mówił, że 

baza będzie przeniesiona. 

J. Gutmański – radny -  Pan Kłos dla nas dużo zrobił a jest nękany kontrolami. 

S. Stromecka – sołtys – jeśli chodzi o przystanek, tam jest wybita szyba a przy mostku ul: 

Akacjowa są nierówności. 

M. Zdankiewicz – radny -  koło Pani Lipskiej powstały dwa garby, asfalt się podnosi. 

J. Piskor – radny -  to jest skutek dobrych wozów dobrej mocy. 

M. Zdankiewicz – radny -  jest niebezpieczny mostek na ul: Leśnej, wyciągnięto elementy 

zbrojeniowe. 

G. Kopecki – radny – czy jest możliwość na betonówce koło pani Kowalskiej postawienia 

znaku np. droga równorzędna. Były znaki nośność 3,5 t., teraz nie ma. Płytki są nierówne w 

stronę Karpin, może trzeba wyrównać. Misy olejowe przetarte. Kwestia betonówki, tam by 

się przydało skierować ludzi interwencyjnych. 

J. Piskor – radny -  nasunął się wniosek, że członek komisji ładu i porządku posprząta. 

L. Ramza – Dudek – radna – czy urząd może być otwarty dłużej? 

E. Krajewska – Wójt –  tak, już jest zarządzenie, że Urząd Gminy w Sadlinkach od 2 

stycznia 2015 r. w środy będzie pracował do godziny 16
00

. 

Ad. 12. 

W. Wierciński – radny – zgodnie z § 61 Statutu Gminy Sadlinki powołaliśmy  Klub 

Radnych „Działajmy Razem”, którego przewodniczącym zostałem ja. (skład klubu w 

załączniku). 
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Pan Wojciech Wierciński złożył  do Przewodniczącego Rady Gminy w Sadlinkach wniosek o 

wyodrębnienie  w projekcie budżetu Gminy Sadlinki na 2015 r. środków w wysokości 30.000 

zł w celu utworzenia funduszu stypendialnego. (wniosek w załączniku). 

E. Krajewska – Wójt –  Kluby Radnych były już wcześniej zakładane, nie popieram 

podziałów, ważne jest podejmowanie decyzji wspólnych. 

Na poprzedniej sesji nie było sołtysów dlatego przypominam,  Pan Przewodniczący mówił, że 

chce działać wspólnie. 

Z. Lubecki – sołtys – ja chcę aby sołtysi też głosowali. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  Statut Gminy na to nie pozwala. Proszę swoje 

problemy zgłaszać do radnych. Odpowiadając Pani Wójt, naszą intencją jest wspólne 

działanie, klub chce występować z inicjatywą do społeczeństwa. 

E. Krajewska – Wójt –  raczej nie mogę się z tym zgodzić, mając doświadczenie z innych 

gmin. Państwa też jest odpowiedzialność wspólna. Wojny, walki już były, ja bym nie chciała 

do tego wracać.  

W. Berent – Przewodniczący Rady -  z naszego komitetu po prostu wyłoniliśmy klub. 

Z. Lubecki – sołtys – co wy robicie, dzielicie się? 

M. Bryl – sołtys – byłam na wszystkich sesjach, była dobra atmosfera, wszyscy radni mówili 

jednym głosem, nie widzimy, żebyście byli jednością, coś jest nie tak. 

J. Piskor – radny -  mam pytanie do Pana Wiercińskiego, czy macie rozeznanie, czy tylko 

ogólne? 

W. Wierciński – radny –  na razie ogólne. 

J. Gutmański – radny -  jestem zaniepokojony, nikt nie chciał zapisać się do komisji 

rolnictwa. 

B. Grzyb – sołtys -  ja się zastanawiam, klub SLD twierdzi, że nie powinno być podziałów. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  chciałbym zgłosić wniosek o zmianę godzin sesji na 

godz. 15
30

.  

E. Krajewska – Wójt –  to będzie trudne, ponieważ nieraz proszę na sesję pracowników 

merytorycznych a po godzinach raczej nie będzie to możliwe. Rolnikom może to też nie 

pasować. Goście też mogą nam odmówić przyjazdu. 

M. Majsak – radna -  nawiązując do sesji uważam, że rolnikom nie będzie pasować 

późniejsza godzina sesji. 

J. Piskor – radny -  zgodziliście się państwo na bycie radnym, trzeba być elastycznym, 

goście z Gdańska nie przyjadą na godz.18
00

. 
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B. Wiącek – radny -  możemy spróbować późniejszą godzinę sesji. Mi pasuje ale pomyślmy 

o innych. 

W. Wiśniewski – przedstawiciel Izby Rolniczej -  jestem członkiem Izby Rolniczej. 

Rolnictwem nikt się nie interesuje. Za tucznika płacą 3,50 zł i nie można sprzedać. Korzystają 

rolnicy z Danii. Mieliśmy spotkanie z P. Wiceministrem i nic to nie dało. Czy ktoś się zapytał 

jaka mamy cenę mleka? Nie ma żadnego szacunku dla rolników. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  to nie jest temat dla radnych. 

B. Wiącek – radny -  reprezentuję ludzi młodych, proponuję młodzieżową radę gminy. Niech 

mają wiedzę na co idą podatki ich rodziców. Polityka rządowa jest jaka jest. 

E. Krajewska – Wójt –  ja bym nie chciała aby młodzi ludzie zaczynali od polityki. Proszę 

założyć fundację, stowarzyszenie i proszę działać. Proszę pisać wnioski i pokazać działanie. 

Gmina zrobiła bardzo dużo. Mam nadzieję, że w Karpinach woda w kranach popłynie na 

święta. Jeśli chodzi o sesje, to jestem za utrzymanie godzin sesji. 

J. Piskor – radny -  Pan Wierciński Wojciech właśnie opuścił sesję, bo pracuje. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  jak Pan Jan Piskor był przewodniczącym, też były 

propozycje zmian. 

B. Wiącek – radny -  przyszedłem tutaj reprezentować młodzież i nie chodziło mi                 

o stowarzyszenie. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  wnioskuję aby komisje 22.12.2014 r. odbyły się          

o godz. 13
00

 a sesja 23.12.2014 r. o godz. 11
00

. 

Przewodniczący Rady odczytał życzenia od uczniów skierowane do radnych i mieszkańców 

gminy. 

Przewodniczący Rady o godz. 14
40

 zamknął II Sesję Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała 

Brygida Formela 


